
Zápis z jednání školské rady ze dne 20.9. 2018 

 

Přítomni:  Mgr. Věra Vystrčilová, Blanka Konečná, Lotka Ševelová, Mgr. Aleš 

Kouřil  

Hosté:  Mgr. Robert Podlas 

Omluveni: RNDr. Martina Zakopalová, Ing. Štefan Hrtús 

 

1. Úvod 

Přivítání členů Školské rady předsedou a panem ředitelem. V rámci současné sestavy jde o poslední 

setkání – Blanka Konečná bude nahrazena po volbách z řad rodičů novým členem/členkou. Volby ve 

škole proběhnou v průběhu října. Po ustavení nového zastupitelstva, které vzejde z říjnových 

komunálních voleb, také dojde k revizi zástupců zřizovatele, kterými jsou nyní Mgr. Aleš Kouřil a Ing. 

Štefan Hrtús  

2. Úpravy školního řádu  

Dle školského zákona č. 561/2004 Sb, § 168 c) školská rada schvaluje školní řád. Pan ředitel 

okomentoval změny, které byl nucen zapracovat do ŠŘ. Hlavní úprava je spojena se zákazem 

používání mobilních telefonů ve škole. Nařízení je respektováno, doprovázeno je očekávaným 

zvýšením ruchu o přestávkách. V případě nutnosti použití je vždy výjimka řešena se zodpovědným 

pedagogickým pracovníkem. 

 

3.  Různé, diskuse 

Pan ředitel seznámil členy školské rady s aktuálními výchovnými problémy u žáků II. stupně. Byly 

zaznamenány případy vandalismu a krádeže školního majetku, a také podezření na užívání alkoholu 

nezletilými. Vše je řešeno přímo se zákonnými zástupci žáků. Případ odcizení školního počítače byla 

škola nucena řešit s Policií ČR. Členové školské rady vyjádřili podporu škole v tomto řešení a 

v případě, kdy pravomoci školy jako instituce selhávají, je pochopitelné přizvání orgánu sociálně 

právní ochrany dětí – OSPOD k řešení problematiky.  

 

 

 


